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K i e r u j e m y  d o  W a s  
n a j s z c z e r s z e  
podziękowania za tak liczny 
udział w wyborach 3 czerwca 
br. Godne podziwu jest tak 
s z c z e r e  i  o d d a n e  
zaangażowanie w sprawy 
G m i n y.  Ś w i a d c z y  o n o  
najlepiej o odpowiedzialności 
i klasie jej Mieszkańców. 

O s t a t n i e  m i e s i ą c e  
wystawiły na poważną próbę 
Wasze zaufanie do władz 
samorządowych, co jest 
całkowicie zrozumiałe ze 
względu na okoliczności 
towarzyszące całej sytuacji. 
Rotacje na stanowisku wójta, 
b r a k  s t a b i l i z a c j i  
w  z a r z ą d z a n i u  G m i n ą  
i zaniedbanie rozpoczętych 
i n w e s t y c j i  d o  t e g o  
kontrowersyjna kampania 
wyborcza, która była na 
u s t a c h  c a ł e j  n i e m a l  
Lubelszczyzny – to wszystko 

mogło skutecznie zniechęcić 
Państwa do uczestnictwa 
w kolejnych już wyborach. 
Z niekłamaną dumą przyznać 
należy, że lokalny patriotyzm
i chęć samostanowienia wzięły 
g ó r ę  n a d  n e g a t y w n y m i  
emocjami i  społeczność 
K o n o p n i c y  r a z  j e s z c z e  
u d o w o d n i ł a  s w o j e  
z a a n g a ż o w a n i e .      .

D z i ę k u j e m y  W a m  
Mieszkańcy  za  to ,  bez  
w z g l ę d u  n a  t o  k o m u  
powierzyliście swój głos. Liczy 
się Wasz udział i świadomość, 
ż e  w s z y s c y  j e s t e ś m y  
odpowiedzialni za naszą 
Gminę. Realizując swoje 
prawo wyborcze dajecie wyraz 
temu, że władza nie jest po to 
by rządzić społecznością, lecz  
b y  s t a ć  n a  s t r a ż y  j e j  
f u n d a m e n t a l n y c h  p r a w  
i reprezentować cały elektorat.

P o z o s t a j e  n a m  
ś w i a d o m o ś ć ,  ż e  t a k  
wymagający wyborcy będą 
nas – Radnych i Wójta 
rozliczać ze sprawowanych 
funkcji przy następnych 
wyborach. Dołożymy więc 
wszelkich starań, by ta 
k a d e n c j a  o w o c o w a ł a  
w trafne inwestycje I zapisała 
się złotymi literami w  historii 
Konopn icy.         .
       

Z  n a j s e r d e c z n i e j s z y m i  
p o d z i ę k o w a n i a m i ,

W ó j t  i  R a d n i  G m i n y  
Konopnica.

Szanowni Mieszkańcy Gminy Konopnica

… jak po wielkiej bitwie kurz.” Ten 
wers wielkiego przeboju zespołu 
Perfect najlepiej oddaje nastroje 
panujące w Konopnicy po wyborach 
z  3  c z e r w c a  2 0 0 7 r .

P r z y p o m n i j m y ,  n a  
podstawie wyroku z dnia 19 marca 
2007r Sąd Apelacyjny w Lublinie 
orzekł, iż konieczne jest powtórzenie 
drugiej tury wyborów w Konopnicy. 
W związek z nieprawidłowościami 
przy sporządzaniu spisu wyborców 
między 12 a 26 listopada 2006r. 
mieszkańcy Gminy musieli jeszcze 
raz pójść do urn w pierwsza 
n i e d z i e l ę  c z e r w c a .

A t m o s f e r a  k a m p a n i i  
wyborczej osiągała w ostatnim 
t y g o d n i u  p r z e d  w y b o r a m i  
temperaturę wrzenia i nie obyło się 
w jej trakcie bez nieprzyjemnych

incydentów. Jedno można było 
przewidzieć na pewno – walka 
toczyć się będzie o każdy głos.

O wszys tk im zadecydowa l i  
wyborcy. Frekwencja wyniosła 
53, 87%, co oznacza, że głosy 
o d d a ł o  4 7 4 1  o s ó b .  
W ó j t e m  z o s t a ł  p o n o w n i e  
Mirosław Żydek, którego przewaga 
nad kontrkandydatem Mirosławem 
Michalakiem wzrosła w porównaniu 
z poprzednimi głosowaniami 
i wyniosła 393 głosów.

„Gdy emocje już opadną…

Echo Konopnicy
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W dniu 21.06.2007r. odbyła się XI 
Sesja Rady Powiatu w Lublinie. Jej 
p r zedm io tem by ło  pod jęc i e  
uchwały w sprawie ustalenia 
działań Zarządu Powiatu w Lublinie 
w zakresie finansowania budowy 
i modernizacji dróg powiatowych.

Dwa z podjętych zadań dotyczyło 
dróg przeb iega jących przez 
t e r e n  n a s z e j  g m i n y .  
Planowana jest budowa drogi 
o  z a s i ę g u  r e g i o n a l n y m  
prowadząca od granicy z gminą 
Wojc iechów b iegnącą przez 
Sporniak, Motycz, Uniszowice aż do
d rog i  wo jewódzk ie j  n r  830  
( z w a n e j  N a ł ę c z o w s k ą ) .

D r u g a  d r o g a  p r z e b i e g a ć  
ma od granicy z gminą Niedrzwica, 
od miejscowości Trojaczkowice do 
Radawca Dużego i połączyć ma 
drogę krajową nr 19 z drogą 
w o j e w ó d z k ą  n r  7 4 7 .

P r a c e  b ę d ą  p o l e g a ł y  n a  
m o d e r n i z a c j i  w y m i e n i o n y c h
ciągów drogowych, w szczególności
na wzmocnieniu podbudowy, 
wybudowaniu nowych chodników 
oraz częściowego ich oświetlenia.
N a  w s z y s t k i e  p r a c e  
modernizacyjne Powiat, wraz 
z zainteresowanymi gminami, 
z a m i e r z a  p o z y s k a ć  ś r o d k i  
finansowe z Unii Europejskiej.

W bierzącym roku, w ramach 
porozumienia z powiatem o 50%
par t ycypowa ła  w  kosz tach ,
Gmina Konopnica rozpoczęła
r e m o n t  d r ó g  p o w i a t o w y c h .
Z  budżetu gminy  wydatkowała
już 140 000 złotych, co oznacza,
że Starostwo Powiatowe do tej
kwoty  do łoży ło  drug ie  ty le .

 

na drogi Motycz – Miłocin w stronę 
Skubichy, Radawczyku Drugim 
oraz Zemborzyce Podleśnych
w y n o s i  2 8 0  0 0 0  z ł o t y c h .

Inwestycje te poprawią warunki 
komunikacyjne na obszarze 
gminy, zwiększą bezpieczeństwo
r u c h u  d r o g o w e g o  o r a z  
jakość podróżowania.

Dzięki temu kwota inwestycji  

Nowe drogi powiatowe

Na sesji 29.06.2007 został przedłożony pod obrady 
Rady  projekt uchwały o przystąpieniu Gminy do 
sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego. Podjęcie 
Uchwały ma na celu określenie polityki przest
r z e n n e j  g m i n y,  w  t y m  l o k a l n y c h  z a s a d  
z a g o s p o d a r o w a n i a  p r z e s t r z e n n e g o .

Posiadamy opracowany plan zagospodarowania 
przestrzennego we wschodniej części gminy 
obejmujący tereny wsi Stasin , Zemborzyce Podleśne, 
Zemborzyce Dolne, Zemborzyce Tereszyńskie, 
Zemborzyce Wojciechowskie. W celu przygotowania 
dokumentacji projektowej potrzebnej do uzyskania 
pozwolenia na budowę na terenie tych miejscowości 
n i e z b ę d n y  j e s t  w y p i s  i  w y r y s  z  p l a n u  
zagospodarowania. Dokument ten Urząd Gminy 
wydaje w terminie do 14 dni od złożenia wniosku w 
sekretariacie. Na pozostałym terenie Gminy 
postępowanie w sprawie warunków zabudowy 
przeprowadza się na podstawie przepisów ustawy 
z  dn ia  27  marca  2003 r.  o  p lanowan iu  
i  z a g o s p o d a r o w a n i u  p r z e s t r z e n n y m  
( D z .  U .  N r  8 0 ,  p o z . 7 1 7  z  2 0 0 3  r . )

Obecnie procedura mająca na celu uzyskanie 
ostatecznej decyzji o ustalenie warunków zabudowy

i decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu 
Publicznego trwa około 4 miesiące licząc od dnia 
złożenia prawidłowo wypełnionego wniosku. 
Procedura postępowania uwarunkowana jest 
wymogami Ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przes t rzennym oraz  przep isami  Kodeksu 
P o s t ę p o w a n i a  A d m i n i s t r a c y j n e g o .

W postępowaniu możemy wyróżnić kilka etapów. 

Pierwszy etap to wszczęcie postępowania zgodnie  
z art.61 Kodeksu Postępowania Administracyjnego. 
Przyjęty przez sekretariat Urzędu wniosek zostaje 
skierowany do referatu przygotowującego decyzje. 

Plan zagospodarowania przestrzennego 
gminy Konopnica.
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Wniosek zostaje wpisany do spisu spraw i podlega 
sprawdzeniu  czy  jest  kompletny  prawidłowo 
wypełniony i posiada dowód opłaty skarbowej. 
Jeżeli tak, to następuje zawiadomienie wszystkich 
stron o wszczęciu postępowania. Stronami 
w sprawie decyzji o warunkach zabudowy są 
właściciele działek sąsiednich, a w sprawie decyzji 
lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji 
liniowych właściciele działek na terenie których 
projektowana jest inwestycja. Strony  postępowania 
w terminie 7 dni od daty  otrzymania  zawiadomienia 
mają prawo złożyć swoje  uwagi i wnioski. 
Etap ten w zależności od daty potwierdzenia 
odbiorów zawiadomień przez strony  postępowania 
t r w a  d o  m i e s i ą c a  o d  d a t y  z ł o ż e n i a  
p r a w i d ł o w o  w y p e ł n i o n e g o  w n i o s k u .

Drugi etap to przygotowanie projektu decyzji. 
Projektem decyzji zajmuje się Pracownia 
Architektoniczna wyłoniona w drodze przetargu 
zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych. 
Złożone w Urzędzie Gminy dokumenty wraz 
z  u w a g a m i  w n i e s i o n y m i  p r z e z  s t r o n y  
postępowania przesyłane są do Pracowni w celu 
p r z y g o t o w a n i a  p r o j e k t u  d e c y z j i  .
Czas przygotowania tych projektów określony jest 
w umowie i w zależności od ilości wniosków trwa 
m i n i m u m  1 4  d n i  o d  d a t y  o t r z y m a n i a  
p r z e z  P r a c o w n i ę  d o k u m e n t ó w .

Trzeci etap to uzgodnienie projektów decyzji. 
Projekty decyzj i  podlegają uzgodnieniom 
z organami o których mowa w art. 53 ust.4 ustawy 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Organami właściwymi w sprawie uzgodnień

w zależności od położenia działki są Generalna 
Dyrekcja Dróg Publ icznych,  Zarząd Dróg 
Powiatowych, PKP, Zarząd Urządzeń i Melioracji 
Wodnych,  Starosta  Powiatu  Lube lsk iego,  
Marszałek Województwa Lubelskiego. Organy 
te uzgadniają projekty decyzji w terminie ok. 30 dni 
o d  d a t y  o t r z y m a n i a  d o k u m e n t ó w .

Czwarty etap to przygotowanie ostatecznej decyzji. 
Decyzję wydaje Wójt Gminy w terminie 14 dni, pod 
warunkiem uzyskania wszystkich wymaganych 
uzgodnień projektów, decyzji i braku zażaleń.  
Przygotowana ostateczna decyzja  nie jest jeszcze 
prawomocna, co oznacza że nie powinna być 
pods tawą  do  op racowan ia  dokumen tac j i  
projektowej. Decyzja staje się prawomocna po 
upływie 14 dni od daty potwierdzenia odbiorów 
decyzji przez wszystkie strony postępowania. 
W przypadku nieobecności adresata lub konieczności 
ustalenia adresu w przypadku zmiany adresu 
zamieszkania  przez adresata przedłuża się 
o k r e s  u p r a w o m o c n i e n i a  s i ę  d e c y z j i .  

B i o r ą c  p o d  u w a g ę  t e r m i n y  p r z e p ł y w u  
korespondencji droga pocztową termin wydania 
decyzji wynosi ok. 4 miesiące. Termin przedłuża się 
jeżeli w trakcie postępowania okaże się, że wniosek 
w y m a g a  u z u p e ł n i e n i a  l u b  w n i e s i o n o  
z a ż a l e n i e  p r z e z  s t r o n y  p o s t ę p o w a n i a .

Przygotowanie  studium uwarunkowań a następnie 
opracowanie planu zagospodarowania gminy 
zdecydowanie ułatwi i skróci proces inwestycyjny na 
etapie przygotowania dokumentacj i  będącej  
podstawą do rozpoczęcia budowy.

Kanalizacja Sanitarna w Stasinie

Zakończono realizację projektu „Budowa kanalizacji 
sanitarnej w miejscowości Stasin Gmina Konopnica 
I  e t a p  ”                      .
Inwestycja współfinansowana przez Unię Europejską 
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego
 i Budżet Państwa w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. Przedmiotem 
projektu było wykonanie włączenia kanalizacji 
sanitarnej do kolektora B-8 w Lublinie oraz wykonanie 
kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej w miejscowości  
Stasin. Do sieci podłączono 121przykanalików 

Układ sieci sanitarnej w miejscowości Stasin posiada 
rezerwę przepustowości zapewniającą możliwość 
odprowadzenia ścieków sanitarnych z miejscowości 
Stasin II etap, Marynin, Tereszyn, Radawiec Duży, 
Radawiec Mały, Radawczyk Drugi oraz częściowo 
K o z u b s z c z y z n a .         .
Posiadamy projekt oraz pozwolenie na budowę 
k a n a l i z a c j i  w  d r u g i e j  c z ę ś c i  S t a s i n a .
Do wybudowania przewidziane są kanały grawitacyjne 
o długości 2066,00 m oraz  przykanaliki o łącznej 
długości 1157,50 m.             .

Możliwości podłączenia do kanałów miejskich będą 
mieli mieszkańcy wsi Konopnica. Obecnie trwają prace 
nad  wyłonieniem Biura Projektowego, które zajmie się 
przygotowaniem potrzebnej dokumentacji. Termin  
przyjmowania ofert upłynie 16.08.2007r.
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Dowody osobiste
Uwaga....!
Dowody osobiste wydane przed 01.01.2001 należy wymienić do dnia 31.12.2007 roku.

Szkoły imienia...
Rady rodziców, Samorządy Uczniowskie oraz dyrektorzy dwóch szkół podstawowych w gminie Konopnica złożyli 
wnioski o nadanie imion dla swoich placówek.

Szkoła podstawowa w Radawcu Dużym podjęła uchwałę w sprawie wyboru dla niej imienia „Ziemi Lubelskiej”. Za takim 
wyborem przemawiały nastęujące argumenty:

Lubelszczyzna jest regionem, w którym mieszkamy. Z niego wywodzi się nasza kultura i tradycja

Region ten zrodził wielu wartościowych ludzi oraz szczyci się bogatą historią i tradycją wartą poznania, 
co w procesie wychowawczym, wspomoże prace nad kształtowaniem u dzieci patriotyzmu lokalnego 
oraz wzmocnienie więzi ze środowiskiem, w którym żyją.                        .

Z Lubelszczyzną związanych jest wiele autorytetów, które są właściwym wzorcem osobowym dla 
wychowanków naszej szkoły.                                 .

Szkoła podstawowa w Zemborzycach Tereszyńskich wnioskowała do Rady Gminy o nadanie jej imienia „ks. Jana 
Twardowskiego”. 
W planie pracy na lata 2006/2007 zostało ujęte zadanie „Nadania imienia Szkole Podstawowej w Zemborzycach 
Tereszyńskich”. Na radzie pedagogicznej, która odbyła się dnia 16.10.2007r. została powołana komisja do 
przeprowadzenia kampanii mającej na celu wybór patrona szkoły. Został opracowany regulamin, ustalono procedury 
oraz harmonogram działań. W procesie wyboru imienia uczestniczyła cała społeczność szkolna. Każdy mógł 
przedstawić swoich kandydatów, a proces wyboru patrona podzielony został na trzy etapy:

Pierwszy etap rozpoczął się już w październiku 2006 roku kiedy to uczniowie, rodzice i nauczyciele podali swoje 
propozycje kandydatów na patrona szkoły. Wychowawcy przeprowadzili lekcje wychowawcze na temat – Kto może być 
patronem szkoły? A na godzinach wychowawczych odbyły sie dyskusje oraz prezentacje kandydatów na patrona szkoły. 
Następnie uczniowie każdej z klas wybrali jednego kandydata spośród proponowanych. Samorząd Uczniowski pod 
opieka p. Agnieszki Wojciechowskiej i p. Ewy Anyszek spośród zgłoszonych propozycji wyłonił w drodze tajnego 
głosowania do 05.12.2006r. trzy kandydatury, które uzyskały największą liczbę głosów. Byli to: Maria Konopnicka, ks. J. 
Twardowski oraz Św. Franciszek z Asyżu. Tym samym proces nadania imieniu szkole wkroczył w następny, drugi etap.

Rozpoczął się on dnia 6 grudnia 2006 roku. Polegał on przede wszystkim na prezentacji sylwetek wybranych 
kandydatów. Uczniowie pod opieka wychowawców przygotowali plakaty informacyjne i gazetki w salach i na korytarzu, 
nauczyciele wygłosili prelekcje oraz przeprowadzili lekcje wychowawcze. Dnia 1 lutego odbyły sie ogólnoszkolne tajne 
wybory patrona szkoły. Wzięła w nich udział cała społeczność szkolna. Nad procedurą głosowania czuwał Samorząd 
Uczniowski wraz z opiekunem p. Agnieszką Wojciechowską.
Droga tajnego głosowania wybrany został KS. JAN TWARDOWSKI, który uzyskał zdecydowaną większość głosów.

Trzeci etap, trwający od 6 lutego 2007 zawierał już formalne złożenie wniosku do Rady Gminy Konopnica. Dodatkowo 
rozpoczęto proces dokładnego przybliżenia osoby ks. Jana Twardowskiego.

Dnia 29 czerwca 2007 roku uchwałą Rady Gminy Konopnica Szkoła Podstawowa w Radawcu Dużym otrzymała imię 
„Ziemi Lubelskiej”, natomiast Szkoła Podstawowa w Zemborzycach Tereszyńskich otrzymała imię „Ks. Jana 
Twardowskiego”.

Aby otrzymać nowy dowód osobisty należy osobiście złożyć 
w Urzędzie Gminy wniosek o wydanie dowodu osobistego (zgodnie 
z rozporządzeniem z dnia 21 listopada 2000r. w sprawie wydania 
dowodów osobistych).                      .

Do składanego wniosku należy dołączyć dwie aktualne fotografie, 
wykonane w pozycji lewego profilu z widocznym lewym uchem oraz 
odpis skrócony aktu urodzenia. W przypadku osób, które wstąpiły w 
związek małżeński – odpis skrócony aktu małżeństwa.
Osoby, które nie ukończyły osiemnastego roku życia składają 
wniosek w obecności swojego rodzica lub ich prawnego opiekuna.

CZERWIEC  -  LIPIEC  2007
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Za wydanie dowodu osobistego pobiera się opłatę w wysokości 30 pln.

Wnioski o wydanie dowodu osobistego wraz z wymaganymi dokumentami należy składać w Urzędzie Gminy, 
pokój nr 10, w godzinach pracy urzędu, tel. 081 / 50 31 081 wew. 20.

Nie pobiera się opłaty za wydanie dowodu osobistego od osób:

W Gminie Konopnica właśnie zakończyła się akcja dodatkowych dyżurów urzędu, które pozwoliły 
mieszkańcom na złożenie dokumentów niezbędnych do otrzymania nowego dowodu osobistego .
Dzień 08 lipca (niedziela) był w urzędzie gminy dniem otwartym dla mieszkańców, którzy dotychcza
z różnych względów mieli problem ze złożeniem wniosku .                    .
W utworzonym punkcie fotograficznym można było wykonać zdjęcie. Z tej usługi skorzystały wszystkie osoby 
zainteresowane wymianą dotychczasowego dowodu osobistego. Fachową pomoc przy wypełnieniu wniosku 
z a i n t e r e s o w a n i  u z y s k a l i  w  u r u c h o m i o n y c h  s z e ś c i u  s t a n o w i s k a c h  p r a c y .
Opłata za wymianę dowodu osobistego była przyjmowana również na miejscu. Dla osób mających utrudniony 
dostęp do urzędu został zorganizowany transport po uprzednim zgłoszeniu takiej pomocy.
W wyniku zorganizowanej akcji 138 osób wypełniło i złożyło wnioski stanowiące podstawę do wydania 
nowego dowodu osobistego. Akcja cieszyła się dużym zainteresowaniem mieszkańców, planowane są 
ko l e j n e  d yżu ry  w  d n i a c h  w o l n ych  o d  p r a c y  w  m i e s i ą ca c h  s i e r p n i u  i  w r z e ś n i u .

W naszej Gminie do wymiany pozostało jeszcze 1500 dowodów osobistyc .                                    .

zobowiązanych do wymiany dowodu osobistego z powodu administracyjnej zamiany nazwy 
miejscowości, nazwy ulicy lub numeru domu

przebywających w domach opieki społecznej lub korzystających z pomocy społecznej w formie 
zasiłku stałego małoletnich dzieci przebywających w domach dziecka

które utraciły dowód osobisty w wyniku klęsk żywiołowych

Historii  uczymy  się  w  szkole.  Poznajemy  wtedy  suche  fakty,  które  nie  maja  dla  nas 
większego znaczenia. Ale to również dzieje naszych  ojców,  dziadów, które  ocalić  należy 
od zapomnienia.

W lesie radawieckim stoi pomnik upamiętniający bestialski mord hitlerowców dokonany na 
cywilnej  ludności  Radawca.   W  czerwcu  1940r.  doszło  do  błahego   wydawaćoby   się 
incydentu  w  Stasinie.   W  miejscowym  sklepie   doszło   do   sprzeczki   między  dwoma 
mężczyznami a pełnomocnikiem niemieckim Wilhelmem Bufelem.  Tragicznym  jej  finałem 
była niefortunna śmierć owego pełnomocnika.

O poranku 16 czerwca 1940r. Radawiec został otoczony przez  liczne  siły  wojska i  policji 
niemieckiej. Urządzono masową łapankę, w wyniku której pojmano ok. 150 mężczyzn.

  Niech pamięć pozostanie - 16 czerwiec 1940r

Pojmanych zgromadzono na dziedzięcu majątku hrabiego 
Stadnickiego w Radawcu, gdzie zostali podzielenie na grupy. 
Pierwszż poprowadzono do lasu i nakazano kopać dół, który 
miał się okazać ich wspólnym grobem. Pojmanych 
rozstrzelano. Następnie przywieziono drugą grupę, której po 
zasypaniu pierwszej mogiły nakazano kopać drugi dół. Oni 
również zostali zamordowani. Gdy na pewną śmierć wieziono 
trzecią grupę, skazańcy śpiewali pieśń “Serdeczna Matko”.

CZERWIEC  -  LIPIEC  2007



Już 2 września 2007r na lotnisku sportowym 
w Radawcu odbędą się, jak co roku, dożynki gminne 
organizowane wspólnie z Powiatem Lubelskim. Ten 
wielki piknik ludowy połączony z barwnym korowodem 
oraz szeregiem imprez towarzyszących i konkursów 
będzie wspaniałą okazją do obejrzenia wystawionego 
sprzętu rolniczego, płodów rolnych oraz zapoznania 
się z ofertami i asortymentem wszystkich firm 
biorących udział w dożynkach. Ponadto w jednym 
miejscu zebrać będzie można informację o gminach, 
w tym o gminie Konopnica – współorganizatora 
dożynek 2007, która będzie miała swoje odrębne 
stoisko. Zapraszamy wszystkich, a przede wszystkim 
p o d m i o t y  g o s p o d a r c z e ,  k t ó r z y  c h c i e l i b y  
w s p ó ł t w o r z y ć  s t o i s k o  g m i n y  K o n o p n i c a .

Dodatkowe atrakcje przewidziane na tegoroczne 
powiatowe święto plonów to coroczny pokaz 
wspaniałych wieńców dożynkowych, wesołe 
miasteczko, pokaz sztucznych ogni, liczne występy 
zespołów ludowych z kraju i za granicy, występy

amatorskich zespołów artystycznych a na koniec... 
Wielki występ zespołów Goya oraz Lady Pank!

Już dziś serdecznie zapraszamy.

Kontakt z organizatorami:

Urząd Gminy Konopnica
Elżbieta Zakrzewska 
Pietraś
Kozubszczyzna 127a, p. 13
21-030 Motycz
tel.  081 503 10 81
       081 503 10 19
fax  081 503 10 82 

Starostwo Powiatowe w 
Lublinie
ul. Spokojna 9, pok.100a
20-074 Lublin
tel. 081 534 96 48
fax 081 534 73 73
e-mail: 
redaktor@powiat.lublin.pl 
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Babisz Michał l.47

Brodziak Stanisław l.34

Grzybek Władysław l.27

Mazurek Władysław l.46

Mazurek Jan l.30

Mazurek Jan l. 64

Mazurek Michał l.56

Mazurek Paweł l.46

Mycek Jan l.33

Sobczak Jan l.27

Sobczak Władysław l.23

Sosnowski Albin l.34

Sowa Marcin l.46

Staszczak Paweł

Szewczyk Aleksander l.18

Szewczyk Jan l.21

Trójnara Józef l.55

Wilczek Stanisław l.32

Wójcik Jan l.24

Wronka Pawel l. 26

Żydek Franciszek l.55

Żydek Jan l.35

Żydek Jan l.54

Żydek Józef l.29

Żydek Karol l.76

Żydek Paweł l.36

Żydek Stanisław l.29

Mendel Andrzej l.55

Jasik Mieczysław l. 46

Słotwiński Wiesław l.40

Z miejsca kaźni udało się zbiec tylko dwóm  pojmanym. Byli  nimi  Franciszek  Wawszczak  i  Stanisław 
Szewczyk,   który  przeżył   pomimo  ciężkiego  postrzału w  głowę. To  dzięki  ich  relacjom  znany  jest 
przebieg tych makabrycznych wydarzeń.

Szczęśliwie część pojmanych tamtego dnia została zwolniona, ale  po dziś  dzień w  radawieckim  lesie 
spoczywają   ciała   kilkudziesięciu  pomordowanych.  Miejscowa  ludność  usypała  kopiec świadczący 
o zbiorowej mogile. Obecnie stoi  tam  pomnik  upamiętniajęcy  tragiczną  i  niewinną śmierć. W  każdą 
rocznicę tamtego wydarzenia odprawiana jest Msza Święta.

Więc pamiętajmy,  Drodzy Mieszkańcy o tym smutnym wydarzeniu w naszej lokalnej  historii. Jak pisze 
nasza wielka poetka Wisława Szymborska: “Umarłych  wieczność dotąd trwa, dokąd pamięciom im się 
płaci”

ŚWIĘTO PLONÓW 2007
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17 czerwca 2007 roku  odbyły  się V  Powiatowe  Zawody 
Sportowo – Pożarnicze dla jednostek ochotniczych straży 
pożarnych.  Miejscem  rozgrywek  był   stadion   sportowy
w  Bełżycach.  W    zawodach   wzięli   udział    zwycięzcy 
tegorocznych   zawodów   gminnych   oraz  OSP  Garbów 
Gmina Garbów, a także reprezentant OSP miasta Lublina 
(grupa A – męskie drużyny pożarnicze). 
W  zawodach   wystartowały   również   kobiece   drużyny 
pożarnicze (grupa C).
Zawody    zostały   rozegrane   w   oparciu   o   regulamin 
Zawodów Sportowo – Pożarniczych Ochotniczych Straży 
Pożarnych.
Przedmiotem zawodów był bieg sztafetowy OSP grupa  A, 
następnie grupa C oraz  ćwiczenia  bojowe OSP grupa  A, 
następnie grupa C.
Nasza   drużyna   jednostki   ochotniczej  straży  pożarnej 
w Pawlinie  uczestnicząca w  zawodach zajęła  6  miejsce 
w grupie męskie drużyny pożarnicze (grupa A).

Zawody pożarnicze

Pełnowymiarowe baseny i zjeżdżalnie, jacuzzi, 
sauna i solarium…jednym słowem aquapark na 
europejskim poziomie. Są realne szanse, że taki 
o b i e k t  p o w s t a n i e  w  K o n o p n i c y .

Plany budowy Aquaparku w Lublinie do tej pory stoją 
w miejscu. Pomimo częstych deklaracji władz miasta 
do tej pory całe przedsięwzięcie znajduje się na etapie 
projektowania. Sytuację postanowiono wykorzystać 
w Konopnicy. Władze Gminy prowadzą rozmowy 
z potencjalnym Inwestorem, który zainteresowany jest 
stworzeniem parku wodnej rozrywki w naszej Gminie.

Na korzyść Konopnicy przemawia jej położenie – tuż 
za granicami administracyjnymi Lublina zapewniając 
tym samym dogodny i bezpośredni dojazd. Wójt 
Gminy przeprowadził już pierwsze rozmowy z Agencją 
Nieruchomości Rolnych w sprawie pozyskania 
gruntów pod tę inwestycję. Głównym  atutem naszej 
Gminy są również źródła geotermalne z ciepłą wodą.

Ambicje nie ograniczają się jedynie do Aquaparku. 
Wykorzystując w pełni potencjał Konopnicy 
p o w s t a j ą  p l a n y  s t w o r z e n i a  t u  c e n t r u m  
b i z n e s o w e g o  z  p r a w d z i w e g o  z d a r z e n i a .

Co dziś brzmi jak mrzonka, może stać się wkrótce 
r z e c z y w i s t o ś c i ą .  Wa r u n k i e m  p o w o d z e n i a  
przedsięwzięcia jest dogadanie się z Agencją 
Nieruchomości Rolnych w Lublinie co do ilości areału 
który mógłby być przekazany gminie oraz wsparcie ze 
s t r o n y  w ł a d z  m i a s t a  w  r e a l i z a c j i  
przedsięwzięcia.Tereny na których miałby powstać 
Aquapark to obszary po PGR przez które zgodnie 
z decyzją wojewody ma przebiegać obwodnica Lublina. 
Oznacza to, że nie będą one przeznaczone 
pod budownictwo jednorodzinne,  lecz pod 
t z w .  u s ł u g i  n i e u c i ą ż l i w e  n p .  z e s p o ł y  
hote larsko –  gast ronomiczne,  ca l l  center,  
c z y  w ł a ś n i e  r z e c z o n e  a q u a  –  p a r k i .  

Wójt Gminy rozmawiał z Generalną Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad w sprawie zjazdów z drogi 
ekspresowej w tej okol icy. Niezbędne było 
również podjęcie przez Radę Gminy uchwały 
o przystąpieniu do studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego, aby można 
było planować nie tylko tereny pod mieszkalnictwo, 
a l e  r ó w n i e ż  p r z e m y s ł  c z y  u s ł u g i .

Dla tej inicjatywy poparcie swoje wyrażają 
urzędnicy Departamentu Mienia i Inwestycji 
Urzędu Marszałkowskiego. Oferują współpracę 
i  p o m o c  w  z a ł a t w i e n i u  f o r m a l n o ś c i .

„To niepowtarzalna szansa dla Konopnicy. – mówi 
Wójt Gminy Mirosław Żydek – Dołożymy wszelkich 
starań, aby ją wykorzystać. Taki park rozrywki to nie 
tylko doskonała reklama i wizytówka Gminy jako takiej, 
to także miejsca pracy dla jej mieszkańców oraz  
rozwój przedsiębiorczości lokalnej. Cieszy nas 
ogromnie tak pozytywny odzew ze strony Urzędu 
Marszałkowskiego.”

Aquapark Konopnica
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Są małe i niebezpieczne. Spadają na nas z drzew 
i  krzewów bez żadnego ostrzeżenia – niczym 
k o m a n d o s i … . j e d n y m  s ł o w e m ,  k l e s z c z e .  
Pasożyty te mają długość ciała do kilku milimetrów. Po 
nassaniu krwią robi się kilkakrotnie większy. Spotkać go 
można nie tylko w lasach. Upodobał sobie również tereny 
przyleśne, łąki, błonia nad stawami i rzekami czy parki. 
Wisząc na źdźbłach trawy, na spodzie liści dzięki czemu są 
niewidoczne dla przechodnia. Do najgroźniejszych z nich 
należy borelioza, babeszjoza, kleszczowe zapalenie mózgu, 
c z y  p o r a ż e n i e  k l e s z c z o w e .  
Borelioza jest przewlekłą chorobą wieloukładową. 
W poszczególnych fazach jej przebiegu może wywoływać 
odczyn zapalny skóry, który przeradza się następnie 
w rumień wędrujący. Wraz z postępującym zakażeniem 
organizmu pojawia się zapalenie stawów. Następnie 
pojawiają się objawy neurologiczne: bóle głowy, zapalenia 
opon mózgowych. Mogą pojawić się problemy ze słuchem 
lub wzrokiem. W sercu stwierdza się zapalenie mięśnia 
sercowego. W najbardziej zaawansowanej fazie choroby 
następują zmiany w układzie stawowo-mięśniowym, 
nerwowym i zmiany skórne o charakterze przewlekłym.  
Dlatego po zaobserwowaniu zmian skórnych lub innych 
niepokojących objawów po ukąszeniu kleszcza należy 
n a t y c h m i a s t  u d a ć  s i ę  d o  l e k a r z a .  
Babeszjoza wywołują ja pierwotniaki z rodzaju Babusia. 
Po zakażeniu przez ukąszenie kleszcza najczęściej 
występuje gorączka, dreszcze i bóle mięśniowe
Kleszczowe zapalenie mózgu po 2-28 dniach od 
ukąszenia pojawiają się objawy charakterystyczne dla 
grypy: ból głowy, gorączka, bóle mięśni i stawów, 
zapalenie górnych dróg oddechowych. Nie ich 
lekceważyć, gdyż bez odpowiedniej kuracji powracają one 
w dużo poważniejszej formie w drugiej fazie choroby. 
Towarzyszą im wtedy zaburzenia świadomości, śpiączka,. 

zaburzenia psychiczne, oczopląs, światłowstręt, bóle 
i zawroty głowy oraz wymioty. W ciężkim przebiegu 
choroby obserwuje się objawy zapalenia opon 
mózgowych i mózgu. Choroba może kończyć się trwałymi 
uszkodzeniami nerwów czaszkowych, rozwojem zespołu 
parkinsonowskiego, padaczki, stanów depresyjnych, 
bólami głowy itp. Od 1-5% zachorowań na odkleszczowe 
z a p a l e n i e  m ó z g u  k o ń c z y  s i ę  z g o n e m .  
Co powinniśmy zatem robić? Po pierwsze zabezpieczać 
się!!! Najprościej - unikać przedzierania się przez zarośla. 
Na spacerach w lesie chadzać utartymi ścieżkami. 
Do tego szczelne ubranie – długie spodnie (najlepiej ze 
ściągaczami na kostkach), obowiązkowo skarpety 
i wysokie buty. Zaleca się okrycia głowy – czapki 
z daszkiem, kapelusze. Obowiązkowo stosować należy 
preparaty odstraszające kleszcze, których obecnie pełno 
na sklepowych półkach. Jeśli mieszkamy w rejonie, 
w którym kleszcze są gatunkiem występującym popularnie 
– warto pomyśleć o szczepieniu ochronnym.
 
Najważniejsze – najlepszym sposobem pozbycia się 
kleszcza jest jego wykręcenie za pomocą specjalnej 
pęsety. Obecnie odradza się stosowanie popularnych 
kiedyś sposobów „duszenia” kleszczy masłem, 
olejem czy alkoholem, gdyż mogą one doprowadzić 
do uwolnienia toksycznych substancji przez kleszcza 
do organizmu żywiciela, a tym samym wywołać 
z a k a ż e n i e .  J e ś l i  s a m i  n i e  c z u j e m y  s i ę  
zby t  pewn ie ,aby  k leszcza  usunąć  na leży  
n a t y c h m i a s t  u d a ć  s i ę  d o  l e k a r z a .  

Na podstawie informacji uzyskanych z Fundacji na Rzecz 
Zwalczania Kleszczy i Profilaktyki w Chorobach 
Odkleszczowych w Lublinie (www.kleszcze.pl)

Uwaga! Komandosi atakują z drzew!

REKLAMA


